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متن پرسش

لام علیکم استاد میبخشید شما فرمودید که چریکی عمل نکنیم وبه وظیفه ی خودمون عمل کنیم تا کم

کم نور الهی نمایان بشه اما گاهی ادم احساس میکنه انگار وظیفه داره همون طور که گفتید خودشو در

جایی که اراده الهی قرار گرفته قرار بده میخوام ببینم ما باید در افریدن چنین موقعیتی ی نقش داشته

باشیم یا همونم بذاریم به عهده ی خدا تا موقعیت رو ایجاد کنه این امر با توجه به این مسئله است

که گاهی وقتی میخواهیم کاری انجام بدیم گویا به یه نوری وصل میشیم این خیاله یا واقعیت با

تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم خیال است یا واقعیت، اگر متذکر بندگی خدا میشوید و شوق

بهترانجامدادن وظیفهی دینی در شما رشد میکند خوب است و همانطور که میفرماد وقتی ما به

دنبال ارادهی الهی باشیم با وظایف الهی که روبهرو شدیم کوتاهی نمیکنیم. موفق باشید


